Zelfstandig naamwoorden 

Turks:
Meervoud
In het Turks maak je ook een meervoudsvorm door iets toe te voegen aan het woord: -ler/-lar 

Het maken van  een meervoudsvorm is dus erg vergelijkbaar in de verschillende talen. 

	Nederlands
	Engels
	Turks

	slang
	Slangen
	snake
	Snakes
	yılan
	Yılanlar

	ui
	Uien
	onion
	Onions
	soğan
	Soğanlar

	fles
	Flessen
	bottle
	Bottles
	şişe
	Şişeler

	potlood
	Potloden
	pencil
	Pencils
	kalem
	Kalemler

	bed
	Bedden
	bed
	Beds
	yatak
	Yataklar

	lamp
	Lampen
	lamp
	Lamps
	lamba
	Lambalar



Wat de leerlingen hiervan moeten meenemen is dat er iets aan het woord wordt toegevoegd om een meervoudsvorm te maken. Dit gebeurt in alle talen, dus ook in het Engels. 



















Arabisch:
Mannelijk/Vrouwelijk
Arabisch heeft verschillende uitgangen voor mannelijke of vrouwelijke zelfstandig naamwoorden, maar dit heeft Engels en Nederlands niet! Dit zou niet voor complicaties moeten zorgen, maar eventueel handig om te weten. 

Meervoud
In het Arabisch heb je verschillende meervoudsvormen, terwijl je er in het Engels en Nederlands maar twee hebt. 

	
	Nederlands
	Engels
	Arabisch 

	Eén
	Woord
	Word
	kəlme

	Twee
	Woorden
	Words
	kələmtēn

	Meerdere
	Woorden
	Words
	kəlmāt



Let dus goed op dat je bij meervoud de regels van het Nederlands gebruikt, omdat die er meer op lijken. Wat de leerlingen echter moeten meenemen van deze les is dat er iets aan het zelfstandig naamwoord toegevoegd wordt om een meervoudsvorm te maken. Dit is hetzelfde in alle talen. 


